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L’accentuació

ELS MOTS

aguts plans esdrúixols

regles ortogràfiques

Quan acaben en:
- vocal
- vocal + s
- -en, -in

regles ortogràfiques

Quan no acaben en:
- vocal
- vocal + s
- -en, -in

es classifiquen, segons  
el nombre de síl·labes, en poden portar un

i poden ser

i s’accentuen

que pot ser

monosíl·labs polisíl·labs accent gràfic

obert

à íè úò é ó

totes

tancat

en les vocals  
obertes

si la síl·laba tònica 
és l’antepenúltima

si la síl·laba tònica 
és la penúltima

si la síl·laba tònica 
és l’última

i s’accentuen  
segons unes

i s’accentuen  
segons unes

en les vocals  
tancades


